

Pepperl+Fuchs SE
Lilienthalstraße 200
68307 Mannheim
Germany
Phone +49 621 776-0
Fax +49 621 776-1000

No. / Nr.: DOC-0053A
Date / Datum: 2021-09-22

Copyright Pepperl+Fuchs
www.pepperl-fuchs.com



■ Declaration of conformity / Konformitätserklärung

We, Pepperl+Fuchs GmbH declare under our sole responsibility that the products listed below are in conformity with EN 60079-14:2014 and section 5.7 "Simple apparatus" of EN 60079-11:2012.

Die Pepperl+Fuchs GmbH erklärt hiermit in alleiniger Verantwortung, dass die unten gelisteten Produkte mit EN 60079-14:2014 konform sind und dem Abschnitt 5.7 „Einfache elektrische Betriebsmittel“ der EN 60079-11:2012 entsprechen.

■ Products / Produkte

| Product / Produkt | ID | Description / Beschreibung |
|-------------------|----------|----------------------------|
| F-NR3-Ex1 | 70141558 | Resistor Network |

This Declaration of Conformity is only valid in connection with the valid datasheet of Pepperl+Fuchs and the valid instruction of Pepperl+Fuchs.
Diese Konformitätserklärung gilt nur in Zusammenhang mit dem gültigen Pepperl+Fuchs Datenblatt und der gültigen Pepperl+Fuchs Betriebsanleitung.

According to the standard EN 60079-11:2012, these products have no additional marking.

Entsprechend der Norm EN 60079-11:2012 werden diese Produkte nicht zusätzlich gekennzeichnet.

■ Signatures / Unterschriften

Mannheim, 2021-09-22

ppa. Michael Kessler
Executive Vice President
Components & Technology

i.V. Florian Maier
Continuation Manager
Value Engineering